
Minnesanteckningar
2024-05-14

Kommunala rådet för 
funktionshindersfrågor

Plats och tid Amazonas kl. 15:00-17:00

Ledamöter Daniel Roxström (S)
Barbro Zimmerling Svan (L) (ordförande)
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Sekreterare Marko Persson
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§ 11

Mötets öppnande/Välkommen//Närvaro

Ordförande hälsar alla välkomna till dagens rådsmöte.
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§ 12

Presentationsrunda

Närvarande på mötet gör en kortare presentationsrunda.
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§ 13

Inbjudna gäster

Fredrik Ohls (L) presenterar korta fakta om den nya nämnden samhällsbyggnadsnämnden. 
Ohls svarar på korta frågor angående tillgänglighet för funktionshindrade. Samtal om olika 
delar av byggprocessen och vem som gör vad. 
Fredrik Ohls (L) tar med sig frågan om när i byggprocessen som funktionshinderrådet bäst 
kan bli involverad.
Allmän information om cykelplanen som tagits av samhällsbyggnadsnämnden. Speciellt de 
hinder som finns för de funktionshindrade. 
 
Jennifer Holm tar ett exempel på hur ny gruppbostad, där tydliga regleringar och 
anpassningar finns. Dock, kvarstår vissa problem vid de äldre byggnaderna. 
 
Fråga om Ekerö Möblers gamla lokal. Där är processen på gång, men ingen närmare och 
ytterligare information finns att ge.
Viss information ges av Ove Wallin (C) som gäller tillgänglighet kring Ekerö Möbler. 
 
Jennifer Holm berättar om en eventuell möjlighet att bedriva daglig samlad verksamhet i en 
av de nya lokalerna. Verksamheten kan därefter lämna över till föreningslivet på 
eftermiddagarna. Idag är daglig verksamhet utsprid på flera platser. 
Fredrik Ohls fyller på med information om en eventuell utveckling på området Bryggaverket. 
Här finns det konkreta frågeställningar och försök att se om det går att utveckla.
Därefter följer ett meningsutbyte om anpassningar av det nya badhuset. Där skulle det 
behövas avsätta tid och plats för att få det att fungera. Representant för föreningen FUB 
beskriver läget och vad som skulle krävas för att så skulle kunna bli fallet.
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§ 14

Föregående möte/minnesanteckningar

protokoll-krf-2024-03-25-2pdf (ekero.se)
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§ 15

Ordförande informerar

Barbro och Bertil har besökt Brostugan för att se hur det står till med 
tillgänglighetsanpassningen. Där finns problem med både trappen och rullstolsrampen. 
Även på fastigheten Ekebyhovsslott finns vissa problem. Dörrhandtag vid stora trappan är 
inte väl anpassade, då räcke saknas att hålla sig i. Även rampen på baksidan var inte väl 
anpassad. Eventuellt är handikapparkeringen vid slottet borttagen, vilket är ett problem.  
Vid gymnastiksalen Mälaröhallen närmast skolan finns en trappa som ej är bra anpassad. 
För att komma in i Ekebyhovskyrkan måste någon manuellt öppna dörren, då det ej finns 
någon dörröppnare.  
Inledande diskussion om hur en ny socialtjänstlag kommer även att påverka tillgänglighet. 
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§ 16

Information från politiken

Desiree Björk (Ö) efterfrågar information om översyn av hyror för olika boenden.
Ove Wallin (C) för ett resonemang om hur hyror måste regleras. Vissa hyror kommer att 
avgöras i hyresnämnden bl a Kullen. Detta kan komma att gälla även LSS-boenden, men man 
avvaktar tills man vet hur det går med hyrorna för särskilda boenden. Utgångsprincipen är 
lika behandling. 
Ove Wallin (C) berättar även kort om påbörjade och framtida planering för nya boenden. 
Samtal som innefattar även föreningsrepresentanter; Hur når man ut i samhället med 
information.
Förslag att bjuda in kommunikationsenheten vid något nästkommande möte.
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§ 17

Information från föreningarna

Föreningarna nöjer sig vid detta tillfälle att de medverkat i diskussionen på föregående 
punkter.
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§ 18

För kännedom

protokoll-ks-2024-04-15-20-2125-45pdf (ekero.se)

Sida 10 av 12

https://medborgare.ekero.se/committees/kommunstyrelsen/mote-2024-04-08/protocol/protokoll-ks-2024-04-15-20-2125-45pdf?downloadMode=open


Minnesanteckningar
2024-05-14

Kommunala rådet för 
funktionshindersfrågor

§ 19

Kommande möten

Nästa möte med Kommunala rådet för funktionshindersfrågor kommer att ske torsdagen 
den 12 september.
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§ 20

Mötet avslutas

Ordförande tackar alla medverkande för deras medverkan på dagens möte.
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